
 
Deltagere:  
 
Forældrevalgte: Tine Strange, Magnus Reffs Kramhøft (afbud), Julija Malickina, Christina 
Kok, Janni Klubien, Stine Knudsen, Nanna Jochumsen (afbud), Tobias Grundahl (afbud) 
Mathilde Thornberg Djervad (afbud) 
 
Medarbejdervalgte: Birgitte Winding og Cilja Isabel Sareen (afbud)  
 
Ledelsesrepræsentanter: Marck Tønnesen, Flemming Petersen (KKFO spec.) Snezana  
Letic (KKFO) og Gitte Bro Kastrup.  
 
SB-møde på Dyvekeskolen tirsdag d.6.december 2022 kl. 17.00 – 19.30  
 
Dagsorden  
 

1. Godkendelse af dagsorden  
 
Godkendt  
 

2. Godkendelse af referat fra sidste møde  
 
Godkendt  
 
3. Godkendelse af to principper  
 
I skolens mobilpolitik er der nu tilføjet, smartwatchs som sidestilles med mobiltelefoner.  

 

Mobilpolitiker godkendt  

 

Udkast til kommunikation på Aula (se bilag)  
 
I linje 2: ” kan ” ændre til ” skal”  
 
Er princippet for skolens ansatte eller forældre? Skal der skrives til to principper et til 
forældre og ansatte?  
 
Aula er svært at benytte for både skole og forældre. Det medfører til tider frustration.  
 
Skolebestyrelsen er kritisk overfor bemærkningen om at forældre skal svare inden for 3 
dage. Skal dette være en pligt?  
 
Skal vi lave en Tips og tricks i Aula?  
 
Skolen kommer med et udkast til retningslinjer for Aula til et kommende SB møde.  
 
4. Godkendelse af ferieplan 2023 – 2024 (se bilag)  
 
Skolen følger kommunenens vejledende ferieplan sammen med de andre skoler i 
4skolesamarbejdet.  



 
Godkendt  
 
5. Sikker skolevej – henvendelse fra person (se bilag)  
 
Henvendelse fra en person som har sit barnebarn på skolen. Oplever stor utryghed ved 
cykellister på fortove og fodgængerfelter omkring skolen. Bil parkeret foran skolens port. 
Muligvis håndværkerbil eller vores ene pedel.  
 
Forslag: Der opsættes bump og cykelafspærring langs skolen på Englandsvejsiden og 
cykelafspærring så man ikke kan cykle ned ad bakken.  
 

- Der må ikke parkeres foran porten i skoletiden  
- Appellere til at passe på skolens børn  
- Teknik og miljø forvaltningen til SB møde  
- Ansøg om mobilt bump på Urmagerstien  
- Inviterer politiet igen til at komme på besøg  
- Skolen skriver til person som har henvendt sig.  
- Skolen informerer personalet om at de ikke må cykle på fortovet  

 
6. Status på byggeriet  
 
Vejarbejdet på Remisevej går som planlagt, og de forventer forsat at være færdige i 
forbindelse med årsskiftet. Så indtil videre ser det ud til at Remisevej igen er åben efter 
juleferien.  

 
Der er nu kommet lys på stien fra Røde Mellemvej og ned til skolen  

 

Urmagerpladsen er færdig, og man venter nu på en tilladelse til at tage pladsen i brug.  
 

Byggeriet af de to KKFO’er går planmæssigt.  
 
Remiseparken skal evalueres på personalemøde. Skal alle børn tilbage eller skal vi forsat.  
 
Meddelelser fra ledelse og medlemmer  
Personalesituationen 

Skolens tekniske servicemedarbejder har fundet andet arbejde og stopper ved udgangen 
af denne måned.   

 

Vi har valgt at sende en medarbejder i afsked pga. sygdom.  
 

Nyt fra elevrådet  

Skolen har oprettet et Grønt råd, som skal komme med input til hvordan vi kan gøre 
skolen mere klimavenlig og grøn  
 

På torsdag er der en gruppe fra elevrådet som skal besøge de nye KKFO ’er og interviewe 
byggelederen. Det kommer der en film ud af.  
 

 



Meddelser fra medarbejderrepræsentanter  
Fokus på sygefravær i personalegruppen  

 
KKFO 
Det er i øjeblikket svært at finde kvalificeret pædagoger. Der kommer jobopslag på nye 
medarbejdere.  

 
Der er kommet en ny teamkoordinator i skolefritten.  

 
Der er problemer på Troldevænget med manglende varme. Københavns kommune er nu 
på sagen.  
 

Vi er i gang med at lave børnemiljøvurdering. Der er søgt om udsættelse pga. af den 
kommende flytning til ny KKFO på skolens område. Det laves i stedet en undersøgelse af 
psykisk miljø med børnene.  
 

Der skal snart laves forældreundersøgelse om tilfredsheden med skolens KKFO.  
 

Vores fire FSR pædagoger er blevet til to fuldtids pædagoger.  

 
SB ønsker en særlig fokus på Sundby Algård i forhold til tilfredshed. Punktet tages op i 
forældrerådet i KKFO’en.  

 

KKFO spec.  

Ny studerende PAV til KKFO’en fra jan. – juni 2023  
 

Ny studerende pr. 1/12 som kan russisk og det hjælper vores ukrainske børn som også kan 
tale russisk og dermed kan fungere som tolk i hverdagen.  

Børnevurdering er udsat til jan. 2023 pga. mange igangværende projekter.  

 

Der laves juleværksteder 2 gange om ugen.  

 

Meddelelser fra udvalg  
 

Trafik/byggeudvalg: Christina Kok, Magnus Reffs Kramhøft og Tine Strange  

Ingen meddelelser  

 

Skolefoto: Christina Kok og Tobias Grundahl:  

Der har været utilfredshed med kommunikationen mellem fotograf og forældre/skole 

 

Kontaktperson til KKFO: Janni Klubien  

Ingen meddelelser  

 

Kontaktperson til KKFO-special: Julia Malickina  

Ingen meddelelser  

 



Forældrearrangementer og Kontaktforældreudvalg: Nanna Jochumsen, Stine Knudsen, 
Janni Klubien, Gitte Kastrup.: SB vil gerne iværksætte dialogkaffemøder om 
eftermiddagen. Dette vil skolen gerne bakke op omkring.  

 

Arbejdsgruppe vedr. `Hvad er Dyvekeskolen for en skole`: Tine Strange, Stine Knudsen, 
Marck Gylling Tønnesen  
 
Ingen meddelelser  

 

7. Eventuelt  
 
Københavns kommune iværksætter ” skolestarterven ” til kommende skolestarter. Det er 
studerende som kobles på et barn og hjælper barnet i overgangen mellem børnehave og 
KKFO/skolen.  
 
Næste møde: 11. januar 2023 


